
RESUM CONSELL 19/10/22 

Inici de la reunió a les 17:30h. 

PUNTS INFORMATS PER DIRECCIÓ 

• Lectura i aprovació de l'acta del dia 6 de juliol de 2022. 

• Renovació dels membres del Consell escolar: 
o Docents: es baixa Marta Moreno i Marta Jordan i entren en substitució Sara Ribas i Judit 

Lobato 
o Famílies: es baixa Sandra Aguilar i entra en substitució Almudena Sánchez. No hi ha més 

representants votats de les famílies per poder substituir possibles baixes 
o Segons normativa, si no hi ha llistes votades, tant de famílies com de docents, les places 

vacants no es podrien cobrir fins les següents eleccions 
o S’acorda pel Consell d’Educació ajornar la votació, que correspondria fer aquest curs, per 

escollir membres dels Consells escolars fins el primer trimestre del curs 2023-24 
 

• Anàlisi del mes de setembre amb inici avançat una setmana i jornada lectiva intensiva:  
o L’assistència d’alumnat durant la franja de tarda va pujar progressivament cada setmana (de 

229 alumnes la 1a setmana a 280, la última) 
o Es va comptar amb 22 monitors per cobrir les tardes, assegurant la ràtio 1/16 exigida 

o La valoració general de l’escola ha estat positiva, tot i que hi hagi marge de millora, a banda 
de l’inconvenient provocat per les altes temperatures. Ens informen que l’escola no va 
disposar de cap ventilador proporcionat pel Consorci 

o La direcció ens informa que a nivell educatiu l’horari intensiu de 9h a 13h ha estat molt 
positiu, observant més concentració per part dels alumnes 

 

• Revisió de l’exercici econòmic 21-22 del Menjador escolar:  
o Es presenta el pressupost anterior, tot i comptar any natural 
o L’import pendent de cobrament del curs 21-22 és baix 
o Degut al romanent existent es decideixen contractar a 2 monitors extra, que s’han 

incorporat als cursos de 1r i 2n, sumant un total de 20 monitors de menjador 

o Aquest curs s’han donat beques del 100% i del 70% de l’import del menjador 

o Els usuaris de menjador a l’octubre són, en mitja, 315 alumnes (305 fixos i 10 esporàdics) 

o Es seguirà endavant amb el projecte “Menjadors sans i saludables”, donat que és un 
projecte estratègic de la ciutat 

o Ens comuniquen l’obertura de portes obertes del menjador a les famílies dels infants, amb 
l’objectiu d’acompanyar-los durant l’àpat i poder degustar el menú escolar, que cal pagar. El 
Consell escolar acordarà prèviament un decàleg a complir per dur a terme les portes obertes 
i assegurar així la seva viabilitat 

o La comunicació amb les famílies de la Comunitat dels Petits es farà a través dels llistats 
penjats a l’aula, eliminant-se l’agenda del menjador 

o En un futur breu es podrà realitzar el pagament de tiquets esporàdics pel menjador a través 
de l’aplicació de l’escola, permetent la compra d’un únic tiquet 

o Per part de les representants de les famílies del Consell es pregunta pel protocol de 
resolució dels conflictes durant la franja del menjador, que ens exposen:  



� En cas de conflictes de baixa o mitjana afectació, s’utilitza la mediació perquè els 
mateixos implicats ho solucionin, prenent consciència i demanant disculpes 

� Si el problema s’incrementa, la monitora ho comunica a la tutora o tutor perquè 
col·labori amb la seva resolució 

� En cas de conflicte greu, la responsable del menjador es posa en contacte amb la o 
les famílies dels infants causants 
 

o Per consulta de les representants de les famílies, la responsable de menjador informa 
que la quantitat de conflictes en la franja del menjador durant l’inici d’aquest curs és 
similar al d’altres cursos 

 

• Memòria anual de centre. Curs 22-23. 
o Es revisen els objectius del curs: educatius (formació de matemàtiques, capses 

d’aprenentatge, etc.) i de cohesió social  
o Es repassen els projectes treballats: ambients d’aprenentatge, llegües sense llibres, l’entrada 

relaxada a EI, projectes externs (Patrimonia’m, Congrés científic, ...) 
o La memòria completa està a disposició de les famílies per ser consultada al centre. 

 

• Normes d’Organització i Funcionament del Centre (NOFC) 
o Es fa la revisió del títol de les NOFC referent al funcionament del centre, enviat als membres 

del Consell juntament amb la convocatòria de la reunió. 
o Es fan les següents puntualitzacions per part dels membres de les famílies del Consell: 

� Les activitats de l’AFA estan actives fins les 19h els dimarts i dijous 
� Quan es crida al 112, cal afegir l’avís a la família 
� Es suggereix afegir el correu de contacte de l’escola i la franja d’atenció a les famílies, 

podent incorporant també aquesta informació a la nova aplicació 
o S'aprova el títol revisat de les NOFC. 

 

• Inversions de centre per al curs 2022-2023. 
o Substituir les pedres del pati dels tipis per escorça d’arbres. 
o Consorci ha de proveir el nou mobiliari per a I5. 
o Respecte les queixes a Consorci: 

� Les famílies pregunten en relació al canvi de les finestres. La direcció ens informa que 
Consorci ha fet les mesures de les finestres i el pressupost pel canvi està aprovat. Es 
reclamarà l’actuació al Consorci per part de l’escola. 

 

• Dades de matrícula del curs 2022-2023. 
o Tots els cursos estan complets, excepte: 

� 2n, on queden lliures 3 places 
� 3r, on queda lliure 1 plaça 
� 6è, on queda lliure 1 plaça 

o Ha calgut ampliar una plaça a 4t. 
 

• Ús social del centre:  
o Acció Sant Matí (pistes): aportació de 4000€/curs 
o Club de Tennis Taula Poblenou (gimnàs): aportació de 4000€/curs 
o Escola de música Haro (aules 1r pis): aportació de 1000€/curs 
 

• Programació General Anual 2022-23. 
o Planificació a curt termini redactada pel Claustre i constituïda a partir del objectius del 

projecte de Direcció i de les conclusions de la Memòria Anual del curs anterior. 
o El document complet està a disposició de les famílies per ser consultat al centre.  
o Alguns dels objectius d’aquest curs són: 



• Treball competència matemàtica: més manipulatives i dins de les capses d’aprenentatge 

• Planificació especialitats: educació artística, anglès i educació física 

• Planificar la millora de llengua oral a la Comunitat de Petits: propostes globalitzades 

• Elaborar el Pla d’Estratègia digital del centre amb l’objectiu d’adoptar la competència 
digital 

• Actualització del PEC i les NOFC 

• Treballar en l’aplicació de l’escola, que es valorarà a final de curs 

• Re-disseny del espais de l’escola 
 

• Pati i Sortides curs 2022-23. 
o Es determina que en el temps d’esbarjo cal: relacionar-se, gaudir del joc cuidant el material, 

promoure la igualtat de gènere, resoldre conflictes, etc. 
o Cada espai definit en el temps d’esbarjo compta amb 2 mestres 
o Espais definits: 

� Pati Aula Natura: dóna espai als jocs de taula, a l’observació de la natura (conté 
l’hotel d’insectes), a la lectura i l’escriptura p. ex. amb guixos 

� Pati Fluvià: presenta propostes artístiques mitjançant pissarra 
� Les pistes es divideixen en 4 parts: 

� 1a: permet jugar a tenis taula i es vol afegir badminton o volei 
� 2a: contempla jocs tradicionals, com el Mikado, les bitlles, el Double, el 

dominó, jocs de construcció, etc. 
� 3a: jocs relacionats amb el circ com diàbolos, gomes de saltar, plats 

xinesos, ... 
� 4a: espai de moviment amb jocs com el del mocador, mata-conills, 

pedra-paper-tisora, etc. 
o Tots els docents vigilen pati 4 dies a la setmana i l’altre fa substitucions 

o S’informa de les sortides programades per tot el curs, que estan publicades a la web de 
l’escola i a l’aplicació, com la sortida de la Castanyada de tota l’escola, les colònies de I5 i 3r 
a Les Tallades i de 6è a Eurostat. 

o S’aproven els torns de pati i les sortides 

• Fons d’Acció social de La Caixa 
o Per poder assumir ajudes per les colònies 
o Es demana a l’AFA sobre l’estat de la tramitació de l’ajuda 
 

Finalitza la reunió a les 20:15h. 


